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Un total de quinze tenien contractats els seus serveis 

Els altres municipis,contents amb 
la tasca del recaptador Pere Galí 

La denúncia presentada pel batlle de Girona, Joaquim 
N a d a l , c o n t r a e l r e c a p t a d o r mun ic ipa l d ' i m p o s t o s Pere 
Galí per suposada apropiació indeguda de fons públics, ha 
aixecat la llebre en els quinze pobles on el funcionari tam
bé desenvolupava la seva activitat, posant a l'aguait els 
responsables d'hisenda dels consistoris afectats, que han 
començat a repassar comptes i pagaments per descobrir 

VALL-LLÒBREGA 

El bat l le 'de Vall-ilobrega, se
gons informa el nostre corres
ponsal Joan Poyano, ahir a la tar
da no en sabia res, de l'afer. 
«Vostè és qui em dóna la primera 
notícia de la^ reunió informativa 
celebrada a Girona. Als pobles 
petits sempre ens passa el ma
teix, tan sols es recorden de no
saltres a l'hora de pagar», va dir 
la primera autoritat, que to t se
guit afegí: «El municipi de Vall-
llpbrega no té cap problema amb 
el recaptador perquè encara no 
ha començat a cobrar res. Fa 
quatre mesos que se signaren els 
papers i els rebuts estan a punt, 
però encara no ens els han entre-
gat per posar-los a cobrament». 

SENSE 
IRREGULARITATS A 
CALONGE 

A Calonge tampoc no s'ha no
tat cap anomalia i per ara la tasca 
de Galí ha estat valorada positi
vament. El regidor d'Hisenda 
Carles Bonet manifestà: «Les 
dues entreges han estat contras
tades i tot ens sembla correcta. 
De totes maneres, tot es tornarà 
a revisar, però no crec que hi hagi 
cap anomalia». 

A ARBÚCIES ESTAN 
CONTENTS 

A Arbúcies ia denúncia presen
tada contra Galí ha estat presa 
amb un xic d'escepticisme. El 
batlle de la vila selvatana, Jaume 
Soler, informava que ells no te
nien cap retret a fer: «Més ben 
dit, podem dir que estem con
tents amb la tasca desenvolupa
da pel funcionari i per ara tots els 
pagaments s'havien fet al dia. 
Amb tot, iniciarem una investiga
ció detallada dels comptes, però 
a la vista es pot dir que no s'ha 
trobat cap irregularitat». 

CALDES: 
GESTIÓ 

MOLT BONA 

Lluís Comalada, batlle de Cal
des de Malavella, qualificà la ges
t ió del funcionari de «molt bona». 
Segons l'edil, «fins ara s'havien 
cobrat tots els rebuts i tan sols 
ens mancaven 6 0 0 . 0 0 0 pesse
tes d'un tribut, però ja s'havia fi
xat el termini per a l'ingrés. Els 
pagaments sempre s'han fet se
gons els^ terminis indicats i per 
ara els comptes han quadrat». 

A ULLASTRET ENCARA 
NO HAN PASSAT 
COMPTES 

La primera autoritat d'Ullastret 
afirmà que encara no havien pas
sat comptes, «però ho tenim tot 
apuntat; a més, cada dia que Galí 

Salvador Sunyer, Salt 

recaptava, ho ingressava al 
banc. De moment, no podem dir 
i es». 

FIGUERES I EL JUTJAT 
DE GIRONA 

A l'Ajuntament de Figueres 
l'alerta es donà fa dos dies i im
mediatament l 'ajuntament co
mençà a repassar i comprovar els 
comptes. De moment, «tot co
rrecte». Ara s'han de repassar els 
rebuts, encara que les autoritats 
de la capital alt-empordanesa 
han iniciat una investigació, men
tre el jutjat de Girona continua 
endavant amb la querella. «No
saltres estem pendents de Giro
na, encara que podem dir que per 
ara la gestió dels recaptadors ens 
ha semblat força correcta». 

ROSES VOL CLAREDAT 

El regidor d'hisenda de Roses 
informà que davant dels fets de
nunciats a Girona s'iniciaria una 
investigació «per veure si s'ha 
produït alguna anomalia. No po
dem dir res, però per ara no tenim 
res en contra, encara que si es 
pot afirmar que amb l'arribada de 
Galí com a recaptador i l'ajut 
d'un ordinador comprat per 
l'ajuntament es millorà el servei 
de recaptacions d'impostos». 

PALAFRUGELL: DOS 
DIES PER ACLARIR-SE 

En conferència informativa ce
lebrada ahir, el batlle de Palafru-

els possibles forats. Un avís de reunió cursat per Nadal 
c o n v o c à e ls r e s p o n s a b l e s d e l s m u n i c i p i s a l ' a j u n t a m e n t 

de Girona per informar de la situació. Amb tot, els dife
rents regidors consultats per aquest rotatiu, majoritària
ment, han qualificat com a positiva la tasca de Galí i per 
ara no han descobert mancances importants. 

re Galí exercia de recaptador, cal 
dir que el fet ha causat força sor
presa. L'alcalde Figueras; que 
participà en la reunió de Girona, 
no se'n sabia avenir ja que fins a 
la data estaven molt contents de 
la gestió feta per Galí. Tot estava 
al dia I no hi havia cap indici 
d'anormalitat perquè la seva ges
t ió havia estat eficaç. No hi ha 
dubte que ha causat sorpresa a 
Cadaqués. 

Josep Sala, Lloret. 

geli. Lluís Medir, manifestà que 
encara feien falta dos dies per re
passar els comptes de la contri
bució en la seva total i tat, però 
que per ara, i a l'espera de noves 
investigacions, «no hem trobat a 
faltar ni un duro». 

DES DEL FEBRER 
PASSAT A LA BISBAL 

«No s'ha trobat cap irregulari
tat», manifestava ah'r l'alcalde 
de la Bisbal, Albert Vancells, i 
afegia que s'està a l'aguait per si 
es produeix alguna anomalia. En 
aquest sentit els tècnics de la hi
senda municipal estan fent una 
revisió. El recaptador Galí va és
ser contractat per l 'ajuntament el 
mes de febrer passat i el primer 
càrrec fou de 13 milions que es 
liquidà en la seva total i tat, així 
com un altre de set milions. En 
aquest moment està pendent 
una part del d' impost de vehi
cles. D'un total de 2 4 milions de 
pessetes ja en té de liquidats di
nou i mig. Aquest darrer càrrec, 
de recaptació voluntària, és del 
mes de setembre: «En aquest 
moment potser fins i tot és 
l'ajuntament el que li deu diners, 
tenint en compte els premis per 
cobrança establerts legalment». 

SORPRESA A 
CADAQUÉS 

Pel que fa a Cadaqués, una 
atra de les poblacions en què Pe-

LLORET FA UNA 
INVESTIGACIÓ 

A Lloret, per altra banda, to t i 
que en un principi no hi ha motius 
flagrants d'anomalies o irregulari
tats, l'alcalde Josep Sala ha ini
ciat, conjuntament amb una co
missió, una investigació sobre si 
en realitat la gestió de Pere Galí 
ha estat legal. Com a la resta de 
poblacions, Josep Sala manifes
tà a PUNT DIARI que a Lloret de 
Mar mai no havien t ingut cap 
problema amb el recaptador 
— que tenia cura de la part d'exe-
cutiva— però, to t i això, faran 
una revisió dels comptes. 

TAMBÉ HA COMPLERT 
ASALT 

Després de la segregació de Gi
rona, l 'Ajuntament de Salt torna
va, enguany, a recaptar els im
postos municipals independent
ment de Girona. Per aquest ser-' 
vei era contractat Pere Galí. 

Segons deia ahir al vespre Sal
vador Sunyer, batlle de Salt, «Pe
re Galí ha complert tots els 
acords a què havia arribat amb 
l'Ajuntament». 

El dia 30 de setembre, el darrer 
dia del mes passat es va fer la da
rrera liquidació amb el recaptador 
i, segons el batlle saltenc, «tots 
els números eren perfectament 
correctes». 

Sobre les possibles accions 
que pensa emprendre l'Ajunta
ment de Salt, Salvador Sunyer no 
creia oportú manifestar-se «fins 
que el jutge no s'hagi manifestat 
al respecte». 

CELRÀ, QUART I 
VILABLAREIX 

D'altra banda, a Celrà s'iniciarà 
una investigació, mentre que a 
Quart asseguren que per ara no 
tenen cap queixa del funcionari 
«que liquidava per trimestres i, 
des de principis d'any que el và
rem agafar, mai no hem hagut de 
preocupar-nos». 

A l'hora de tancar aquesta edi
ció, l'únic ajuntament amb el 
qual la redacció del PUNT DIARI 
no havia contactat era el de Vila
blareix, però ni un sol dels altres 
catorze en què Galí feia de recap
tador no havia detectat anoma
lies. 

^? 

Ahir el matí a l'Ajuntament de Girona 
contractats els serveis de Pere Galí il 

Denunl 
de Gir 

(De la nostra Redacció)! 
puja la quantitat de la qual, 
de manera indeguda el recc 
de l'Ajuntament de Girona,! 
bles més poden resultar afel 
com a recaptador d'impost| 

Dimart, a un quart de sis de la \ 
tarda, l'alcalde de Girona, Joa
quim Nadal, assistit pel secretari ] 
en funcions, senyor Jou, va pre
sentar denúncia en el jutjat de i 
guàrdia contra Pere Galí i Ferrer, 
per pressumpta apropiació inde-1 
guda de fons públics. 

Ahir al matí, l'interventor de i 
l 'Ajuntament de Girona, Joan 
Mon, va presentar idèntica de
núncia davant del Tribunal de 
Comptes del Regne, el qual v a ! 
nomenar-lo a ell mateix com a l 
delegat, amb capacitat per inter-l 
venir el béns de Pere Galí un cop j 
establerta la quantitat exacta] 
que ha deixat de liquidar a l'Ajun
tament. 

Divendres que ve es presenta-] 
rà querella criminal. 

S'obre així tot un procés judi
cial iniciat per l 'Ajuntament per] 
tal de poder recuperar el màxim j 
possible dels 61 milions no liqüi-j 
dats. 

DES DE 1978 

L'any 1 9 7 8 , l 'Ajuntament 
Girona va establir un contracte 
renovable anualment amb P. Gal!^ 
Ferrer, recaptador d'impostos, 
segons el qual aquest es fariaj 
càrrec de tots els tràmits de re-; 
captació dels tributs municipals i | 
després els liquidaria a l'Ajunta
ment. L'oficina del senyor Galí esj 
feia càrrec tant de la recaptaciój 
en el període voluntari com per lai 
via executiva, i percebia un per-j 
centatge sobre el total recaptat,! 
com a pagament dels seus ser-f 
v e i s . A q u e s t p e r c e n t a t g e ! 
oscil.lava entre el tres i el set per! 
cent en els impostos pagats vo-f 
luntàriament pels contribuents, c l 
través de domiciliació bancària c l 
en pagament directe, i entre e l 
disset i el vint per cent en els quel 
calia cobrar per via executiva, jcl 
que comporten molts més trà] 
mits. 

En el moment d'establir aquell 
contracte, que s'ha anat reno-j 
vant cada any, era tinent d'alcal-j 
de d'Hisenda Ricard Dalmau, 
l 'Ajuntament es trobava que feia 
un salt quantitatiu molt impor-l 
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